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W odpowiedzi na interpelację nr III/5/2018 dotyczącą utworzenia przy obiektach 

szkolnych naturalnych lodowisk w okresie zimowym uprzejmie informuję, że w zdecydowanej 

większości placówek oświatowych znajdują się boiska o bezpiecznych nawierzchniach (kostka 

gumowa, poliuretan), które nie nadają się na wykonanie na nich lodowisk, gdyż po wylaniu 

kilku warstw wody mogą ulec zniszczeniu. 

Odnośnie realizacji ww. lodowisk przy placówkach kultury wyjaśniam, że Rzeszowski 

Dom Kultury nie dysponuje przy swoich filiach placami, które można przeznaczyć na 

lodowiska. Tereny wokół obiektów to głównie parkingi służące mieszkańcom korzystającym 

z placówek oraz niewielkie pasy zieleni.  

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Stanisław Sienko 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 

 


